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https://www.100test.com/kao_ti2020/643/2021_2022__E5_85_B3_E

4_BA_8E_E5_8D_97_E6_c4_643002.htm 关于南昌IELTS考点成

立并开放网上报名的通知 为庆祝雅思考试20周年， 主办方将

采取有效措施来更好地服务考生、回馈社会。为满足日益增

长的考生需求，英国文化协会和教育部考试中心决定在南昌

大学设立IELTS考点。该考点现开始接受考生报名，并将

于2009年9月26日举行第一场考试。 Notice on Nanchang IELTS

Test Centre Open for Registration As part of its 20th anniversary

celebration, a range of initiatives has been launched to better serve

IELTS candidates. In response to ever-increasing demand, the British

Council and the National Education Examinations Authority under

the Ministry of Education have set up a new IELTS test centre at

Nanchang University in Nanchang. The new test centre is now open

for online registration, and the first test will be held on 26th Sep 2009.

相关链接：2009年7月雅思考试最新信息整理 百考试题特别推

荐雅思新手入门指导 各国高校认可雅思考试成绩名单及分数

要求 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请

访问 www.100test.com 


